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متن پرسش

بسمه تعالی: با عرض سلام: استاد عزیز مدتی است کلیپی از پیشگویی جناب بهلول مبنی بر ظهور در

سال ۱۴۰۰ شمسی پخش شده و روحانی هایی هم تبلیغ می کنند. قبلا فرموده بودید عارف بوی

پیراهن یوسفی میشنود و خودش به درک غیب حضرت نایل شده ربطی به تحقق خارجی حتمی

ندارد. کلا اگر این بشارات مربوط به خود احوالات ایشان میشود چرا عنوان می کنند؟ تبعات سوء

بسیاری دامنگیر جامعه میشود و سسنی در عقیده پیش میاید. چون سالها می گذرد و خبری نمی

شود.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: فکر نمیکنم کار درستی باشد. اساساً نباید به این امور دامن زد. موفق باشید


